
Referat bestyrelsesmøde Strandvejsskolen d.24.09.2024: 

• Deltagere:  
Jakob, Benjamin, Karina, Liv, Marie, Michael, David, Fernanda, Hannah, Gitte, Maria, Hanne og 
Ulrikke 

• Fraværende: - 
1. Godkendelse af dagsorden: Dagsorden godkendt 
2. Velkomst og præsentation: To nye elever Fernanda og Hana fra 8.a elevrådsformand og 

næstformand. Ny medarbejderrepræsentant Maria Nørhave. 
3. Fordelings af roller og opgaver i SKB. Forslag til ændringer af strukturen ved SKB-møderne. 

Forperson ønsker at ændre strukturen med henblik på, at få forbedret og målrettet drøftelser 
og dialog. 
Forslag: Bestyrelsen forperson og næstforperson styrer møderne så vi kommer godt igennem 
og tiden overholdes. Punktet nyt fra forældre er fjernet som et fast punkt. Hvis der er emner 
eller punkter man gerne vil have på dagsordenen kan man give besked til Marie og Liv. Desuden 
vil møderne blive afsluttet med at samle op om der er punkter til næste møde der skal på 
dagsordenen. 

4. Meddelelser fra skolelederen: 
• God opstart af de 3 nye børnehaveklasser. 
• Vi er ved at ansætte ny KKFO leder som skal begynde d.1.11.2024 
• Sammenlægning på 7.årgang efter sommerferien. 
• To nye 6.klasser sammenlægning før sommerferien. 
• Ved klassesammenlægninger har de nye klasser fået en teambuildings tur til 

Ungdomsøen. De 4 klasser har nu været afsted og de har haft nogle meget dejlige dage. 
• Der er 550 elever på Strandvejsskolen d.5/9-2024. 
• Information fra Vidensdag angående budget 2025 med overskriften ”Fællesskab for 

alle”. Visionen er, at alle børn har ret til at begynde i en almen Folkeskole. Det betyder 
at der skal flere ressourcer ud på skolerne for, at skolerne kan løfte opgaven. Målet er, 
at flere elever skal gå i Folkeskolen og færre elever i specialtilbud. Der bliver talt ind i 
NEST klasser og pædagogik. 

• Helhedsrenoveringen: Vi flytter hjem i uge 43 -Jubiii – til en ny og meget flot renoveret 
skole jubii. Forældreinformation er på vej. Kælderen mangler og vil blive lavet i 
november/december 2024. 

• Medarbejder omsætning. Der blev spurgt ind til medarbejder omsætningen på 
Strandvejsskolen, se oversigt: 
 STR Vibenshus Kildevældeskolen 
2019 7      1        4  
2020 5      4        8 
2021 4     4        9 
2022 1      5        9 
2023 3      5        12 
2024 5 tal mangler         2 
 

• Skolens fødselsdag 127år indtjente 24.200,-kr. til elevfonden. 

Bemærkning til skolelederens meddelelser: 



• Bestyrelsen ønsker at drøfte klassesammenlægningen på 7.årgang. Bestyrelsen som 
helhed blev ikke informeret forud for sammenlægningen. Aftalen er af skolelederen 
informerer forperson i bestyrelsen og det er gjort. Bestyrelsesmedlemmer ønsker at 
forpersonen informere hele bestyrelsen. Bestyrelsen ønsker at genbesøge princip om 
klassesammenlægning. Der tales ind i at udarbejde handleplaner, principper og 
guidelines til klassesammenlægninger på STR. 

 

5. Nyt fra elevrådet: 
Elevrådet har udarbejdet ny struktur for elevrådsmøderne. Nu er det formand og næstformand 
der står for afholdelse af elevrådsmøderne. Første møde blev holdt tirsdag d.24.9 og var en 
succes. Elevrådet vil i år gerne arbejde med: 
a) Temauge for hele skolen 
b) Nye stole til eleverne (ønske til budget) 
c) Sponsor løb (samle ind til Kræftens bekæmpelse) 

Elevrådet har lige været afsted på elevrådsdag hvor temaet var Racisme og diskrimination samt 
gode input afholdelse af elevrådsmøder på skolerne. Elevrådsdagen blev afholdt på 
Københavns Rådhus. 

Elevrådet har fået inspiration med hjem til Strandvejsskolen som bl.a. handler om hvordan 
man kan tage svære emner som racisme og diskrimination op på skolerne. 

6. Nyt fra medarbejderne: 
• Flyvende start på skoleåret. 
• Dejligt vejr. 
• Vi glæder os til at flytte tilbage i hovedbygningen i uge 43. 
• Nu skal flytningen lige overstås. 

 

Bemærkninger til nyt fra medarbejderne: 

Bestyrelse vil gerne give medarbejderne en opmærksomhed i form af chokolade el. lign. efter 
skolernes motionsdag. 

7. Årshjul for bestyrelsen: (se bilag) 

Med udgangspunkt i bilag om årshjulet for SKB. Kom samtalen til at handle om kommunikation. 

Aftalen har hidtil været i bestyrelsen at skolelederen informerer skolebestyrelsens forperson  mellem 
møderne og at skolebestyrelsen arbejder på møderne. Fremadrettet er det forpersonen der tager 
stilling til om hele bestyrelsen skal informeres mellem møderne. 

Punktet afsluttes med at årshjulet er godkendt med forbehold. 

8. Elevfravær: 

Elevfravær på STR behandles ud fra følgende: 

1) Når nærmeste leder modtager advisering om elevfravær kontaktes lærerteamet af nærmeste 
leder og der aftales handleplan. 



2) 1 gang om måneden gennemgår RC elevfraværet på samtlige elever sammen med 
skolesocialrådgiver. 

3) Hvis en elev har mere end 15% ulovligt fravær indberetter skolen det. 
 

9. Skoleudviklingssamtale: 

Skoleudviklingssamtalen gik godt. Referatet ligger på hjemmesiden. I år var fokus på 
skoleudviklingssamtalen; Udvikling af Strandvejsskolen,-  læring og trivsel. 

10. Budgetopfølgning: 

Vi har pr. september 2024 mulighed for at indkøbe det mest nødvendige inventar i forbindelse med 
indflytning i Hovedhuset.  

Vi har i eget budget opsparet midler til skolegård plus de 1,1 m.kr. vi har fået gennem Københavns 
kommune. Processen i forhold til renovering opstartes igen med elevrådet i løbet af foråret. 
Skolegården bliver renoveret i juli 2025. 

Vi har også midler til investeringer i nødvendigt inventar til KKFO’en – det er også tiltrængt da vores 
KKFO’er i perioden med renoveringen har været udsat for stort slid. 

11. Uddannelsesparathed: 

Der er ikke længere noget der hedder uddannelsesparathed og udarbejdelse af UPV’er. 

I stedet er der på Meebook kommet en tilføjelse hvor klasselærerne på 8. og 9.årgang skal gøre UU – 
vejleder opmærksomme på de elever der har brug for ekstra vejledning i forhold til valg af 
ungdomsuddannelse. 

UU-vejlederen på Strandvejsskolen Søren Vanglund kommer i forbindelse med det nye tiltag til at være 
fast på skolen om tirsdagen og hen over spisepausen hvor eleverne  har mulighed for at få vejledning. 

12. Trivselsforældremøde: 

Bestyrelsen vil afholde trivselsforældremøde tirsdag d.5 november kl.17-19. 

Planlægningsgruppen består af: Karina, Liv og Marie 

Til mødet deltager: Marie, Liv, Benjamin og Jakob. 

Planlægningsgruppen sender dagsorden til Hanne som sender ud til trivselsforældrene. 

Der blev brainstormet på ideer til mødet:  

Form: Workshop? 

Emner: kommunikation forældre og skole, brugen af Aula i forhold til kommunikation og samarbejde 
skole/hjem, trafik. Liv og Marie tog notater til planlægningsgruppen. 

13. Værdiregelsæt: (se bilag) 

Bestyrelsen vedtager gældende værdiregelsæt men ønsker at genbesøge princip om IT-politik. 

14. Punkter til næste møde: 



Bestyrelse vil gerne planlægge dagsorden med en tidsbuffer. 

Forslag af meddelelser kommer sidst på dagsordenen. 

 

Ulrikke 26.09.2024 

 

 

 

 

 

 

 
 


